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1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor 
o Dagordningen godkänns. 
o Övrig fråga om NSV medel ansökan. 

 
2. Föregående minnesanteckningar 

o Inga synpunkter. 
 

3. Dagordning 
o Övergripande information och frågor som kan komma att 

påverka gruppens arbete. 
 Elisabeth Egelström ersätter Barbro i höst 
 Dina Johnsson ersätter Amira.  
 Styrgruppen godkänner att Christer F rekvirerar pengarna 

om NSV medel i närsjukvårdsgruppens namn och Aase 
skickar planeringen för hur hon vill använda pengarna 
och därefter fakturorna till Christer. 
 

o Eventuella inbjudna gäster. 
 Ej aktuellt. 

 
o Lokala närsjukvårdsgrupperna redovisar och styrgruppen ställer 

utforskande frågor. 
 Äldre 

 4 möten, 3 ggr per halvår. Vilket mandat man har 
påverkar gruppens arbete. Kan lyfta in deltagare 
helt eller delvis vid behov. 

 Svårt att mäta effekten men jobbar nu med SIP 
och har haft fler än tidigare (kan följa statistik) och 
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upplever positivt för patienter och personal. Ska 
göra en enkät för att utvärdera SIP arbetet. 

 Svårt att veta vilka förändringar brukaren vill ha. 

 Fått mer och bättre samarbete mellan våra olika 
verksamheter och mindre tid på sjukhus vilket 
borde gynna brukarna/patienterna. 

 Samverkan vid in- och utskrivning från sluten 
hälso- och sjukvård fungerar bättre och snabbare 
mellan verksamheterna i närsjukvårdsgruppen. 

 Mindre arbetsgrupper i olika frågor och arbetet 
kring hemtagning i SAMSA har varit de viktigaste 
aktiviteterna. 
 

 Psykiatri 

 2 möten, full närvaro och har haft insatta ersättare. 
Har ett tydligt uppdrag med syfte och mål. 

 Har blivit bättre på SIP, de som vill ha SIP får en 
SIP.  

 Gjort en översikt och en sammanställning över 
vilka stödinsatser som finns. 

 Bjuda in föreläsare utifrån nollvision om suicid. Ev 
NSV medel. 

 Sven-Erik Dahlborn föreläsare bjuda in. Ev NSV 
medel. 

 Gick igenom handlingsplanen. Har bland annat 
brukarmedverkan i vissa grupper. 

 Uddevalla har en Peer support som anställd med 
egen erfarenhet av missbruk och det fungerar 
mycket bra. 
 

 Barn och Unga 

 4 möten, 20–50% närvaro med olika och inte rätt 
representanter på grund av att man ej prioriterat 
vilket gör att det blir nystart varje gång och att 
gruppen får svårt att komma vidare, men det blir 
bättre i höst. Kommer att se över gruppens 
sammansättning och hur gruppen ska arbeta. 

 Sett över Västbus utifrån SIP och har kopplat in 
nätverksledare vilket ger en bättre kvalitet. Ska 
utvärdera arbetet under sommaren. 

 Haft fokus på det arbetet som ska ske mellan 
mötena och det har blivit ett ökat engagemang i 
gruppen. 

 Viktigaste målen är att gå ut grundskola med 
godkända betyg och att alla som vill ska kunna få 
en SIP utifrån Västbus. Har rensat bland flera 
liknande rutiner som funnits kring SIP och 
fokuserat på nätverksledarnas arbete. Gjort 
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elevenkäter för att få ett underlag som Källan kan 
arbeta vidare med. 

o Övrigt 
 Viktigt att det blir fokus på effekterna av insatserna för 

brukarna/patienterna och inte enbart på produkterna. 
Utvärdera insatserna mera. 

 Bra att vi delade upp gruppen i mindre blir mer fokus på 
området. 

 Reflektera över om vi i gruppen är bäst lämpade att lösa 
frågan, om ja då löser man det, om nej vilken grupp eller 
funktion ska lösa frågan. 

 Intyg, frågan är oklar men har lyfts och upplever inga 
större problem. Christer skickar in för äldregruppen till 
Amira.  

 Christer F ersätter tillsvidare Malin K som slutat sin tjänst. 
 

4. Ärenden till nästa möte 

o Om förvaltningscheferna ej kan komma på mötena så ställer vi 
in och tar ett nytt datum. 

 
5. Reflektion: 

o Hur lätt vi missar orsaken till att vi sitter här och för vem. 
o Hur ska effekten av det mätas? 
o Vad är patientnyttan? 
o Minska antal möten äldregruppen. 
o Bra att dela upp det i mindre grupper och hur delaktigheten ska 

se ut. 
o Bra med avrapporteringen till styrgruppen. 
o Tappar brukarfokuset när man kommer lite längre ifrån. 
o Intressant att ha med brukare på olika sätt. 
o Bra att få bolla och diskutera i gruppen hur leda de mindre 

grupperna. 
o Hur och vilka frågor vi kan ställa. 
o Borde ramat in mötet lite mer. 

 
Vid anteckningarna 
Britta Hedén 


